
Beslutningsreferat af Menighedsrådsmøde i Maglegårds 

Sogn 20.06.2024 kl. 17.00 
Tilstede: Per Rinck-Henriksen (PRH), Martin 
Dahl (MD), Johnny Frost Andersen (JFA), Mette 
Gylche (MG), Gudrun Dannisgaard Kock (GDK), 
Torben E. Lund (TEL), Steen Zabell Abildstrøm 
(SZA), Mette Born Djurhuus (MBD), Signe Luca 
Andersen (SLA), Leif Hygild Andersen (LHA) 
(personalerepræsentant), Camilla Toldi Bugge 
(CTB), (referent) 
 

Fraværende med afbud: Erik Holtegård (EH), 
Fraværende: Karen Schur (KS), 

1. Godkendelse af referat af 
menighedsrådsmødet 30.05.2024 
 

Godkendt 

2. Godkendelse af dagsorden for indeværende 
møde  
 

Godkendt 

3. Nyt fra Menighedsrådets udvalg 
 - Jubilæumsudvalg 
-  Grøn kirke udvalg 
- Kommunikationsudvalg 
- Aktivitetsudvalg   
- Udvalget for Ensomhed og trivsel 
 

- Jubilæumsudvalg: Lars Juel er trådt ud af 
udvalget. Arbejde pågår med at gennemgå 
Kirsten Rudfeldts arkiv. Interviewene af 
menighedens ældre medlemmer pågår, og der 
udvikles stadig idéer. 
- Grøn kirke-udvalg: Udvalget har udfyldt og 
opdateret skemaet fra Grøn Kirke, næste skridt 
er at planlægge på hvilken måde div. tiltag kan 
implementeres. 
- Kommunikationsudvalg: Intet nyt. 
- Aktivitetsudvalg: intet møde siden sidst. 
Rådet godkender organistens ansøgning til 
efterårets koncertrække, der hang over fra 
sidste møde. 
- Udvalget for Ensomhed og trivsel: Der er 
afholdt et godt møde, og udvalget genoptager 
arbejdet i august i samarbejde med 
repræsentanter fra Byens Hus, Gentofte 
Kommune, Strandlund m.fl. 
 

4. Formandens punkt  
 

Intet at bemærke 

5. Statusrapportering fra Menighedsplejen 
 

Intet at bemærke 

6. Præsternes punkt  
- Sommerkirke 
 

Samarbejde er planlagt, 4 søndage i juli med 
højmesse på skift i Messiaskirken og Hellerup 
Kirke 
 

7. Kassererens punkt 
 

Intet at bemærke 



8. Kontaktpersonens punkt  
 

Intet at bemærke. 

9. Kirkeværgens punkt  
 

Der er sat brandalarmer op ved lejligheden på 
anden sal, i værkstedet i kapellet, i gangarealet 
og i kirkesalen. 
Der har været Brandsyn, der ikke havde nogen 
bemærkninger, udover, at der skal føres 
logbog.  
Det er besluttet at opsætte en ekstra 
brandslukker i værkstedet. 
Der er installeret Fibernet i menighedshuset, 
forbedring kan mærkes. 
Entréen i menighedshuset skal males, der er 
ved at blive indhentet tilbud. 
 

10. Personalerepræsentantens punkt  
 

Der er afholdt sommerferieafslutning i 
legestuen, og der kom skønne og positive 
tilbagemeldinger fra brugerne, der glæder sig 
til at vende tilbage i august. 
 

11. Fastlæggelse af kommende, ikke planlagte, 
møder (FU og MR) 
 

FU  MR i 2024 
15.08. 29.08. 
12.09. 26.09. 
17.10. 31.10. 
14.11. 28.11. - konstituerende 
 
FU-møder begynder kl. 16.15 
MR-møder begynder kl. 17.00 
 

12. Evt. 
 

Redskaberne på aktivitetsbanen, der hidtil 
været på prøve, bliver nu en permanent 
opstilling.  
Kirken kan snart få et nyt opretstående klaver 
gennem TEL.  
 

 


